
Wniosek  

z dnia 7.09.2020 

podczas dyżuru Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

 

 

 

Nawiązując do pisma z dnia 15 czerwca 2020 SM.0003.3.2020 dotyczącego 

nieruchomości przy ul. Pamięci Sybiraków i mojego wniosku z dnia 6.05.2020 

proszę o informację o ustaleniach policji i ewentualnych działaniach 

dotyczących podnoszonego przez mieszkańców problemu dystrybucji 

nielegalnych substancji na ich posesji.  

    

 

Z poważaniem 

Ireneusz Wiśniewski 


